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Le winch d’amarrage Harken® CLR™ est un winch motorisé en 12V escamotable de conception révolutionnaire.

Le winch CLR disparaît entièrement sous le pont lorsqu’il n’est pas utilisé. D’un rapport puissance-dimensions hors norme, il occupe, respectivement, 40 
% et 50 % moins d’espace horizontalement et verticalement que ses prédécesseurs, pour seulement un tiers de leur poids et une démultiplication 
comparable.

Le winch CLR est doté d’une poupée à la géométrie inédite, constituée de cinq colonnes en aluminium qui tournent autour d’un axe central. Cette 
poupée poids plume confère au winch une retenue et un couple à vitesse réduite sensiblement plus élevés que ceux d’une poupée classique.
Le winch CLR dispose de LED internes à la base de chaque colonne de la poupée pour les amarrages en conditions de faible luminosité.
Force de traction max. : 600 kg

Lien vers vidéo Harken

The Harken® CLR™ mooring winch is a flush-stowing, deck-mounted 12V powered winch featuring geometry and mechanical characteristics 
never before seen.

No other retracting, flush-mounted winch has offered the power-for-size ratio offered by the CLR. It stows completely belowdeck and occupies 
40% less horizontal and less than 50% of the vertical space required by the previous market leaders. The CLR weighs just 33% of its competition 
while delivering comparable mechanical advantage.

The CLR employs unprecedented winch drum geometry. Five aluminum columns rotate together around a center axis. Working together, they 
create a very light drum that provides substantially more line-holding power and low-speed torque than would be available using a traditional 
drum.
The CLR offers internal LED lights at the bottom of each column for use in low-light mooring situations.
600 kg (1 322.8 lbs) max pulling force

Link toward Harken movie
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https://www.youtube.com/watch?v=0-JCBENCkcI
https://www.youtube.com/watch?v=0-JCBENCkcI

